
Oœwiadczenie z³o¿one
przez senatora Stanis³awa Bisztygê

na 48. posiedzeniu Senatu
w dniu 4 lutego 2010 r.

Oœwiadczenie skierowane do prezesa Zarz¹du Pañstwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepe³no-
sprawnych Wojciecha Skiby

Szanowny Panie Prezesie!
Zwracam siê do Pana Prezesa z uprzejm¹ proœb¹ o informacjê, czy fundusz zamierza finansowaæ,

a jeœli tak, to w jakim zakresie, zadania zwi¹zane z udostêpnieniem dziedzictwa narodowego osobom
niepe³nosprawnym.

Jako senatorowi z Ma³opolski szczególnie bliskie s¹ mi problemy zwi¹zane z obiektami zabytkowymi
Krakowa i regionu. Skoro Kopalnia Soli w Wieliczce zosta³a wpisana na listê œwiatowego dziedzictwa
kulturowego, to nale¿y, jak s¹dzê, zrobiæ wszystko, aby obiekt ten by³ w pe³ni dostêpny równie¿ dla osób
niepe³nosprawnych. Du¿o zosta³o ju¿ w tej kwestii zrobione, ale s¹ te¿ nowe potrzeby i wyzwania, na re-
alizacjê których kopalnia nie ma funduszy (remont szlaku turystycznego, nowe szyby i windy itp.)

Proszê o informacjê, czy kopalnia mo¿e liczyæ na wsparcie przez PFRON realizacji inwestycji i remon-
tów poprawiaj¹cych komfort zwiedzania jej przez osoby niepe³nosprawne.

Z powa¿aniem
Stanis³aw Bisztyga




